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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA DUBÁ 

č. 10/2023 ze dne 21. prosince 2023 

 

Místo a čas konání: Dubá, Dlouhá ulice čp. 86, od 1700 hodin 
 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona ČR č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, 

a Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, o ochraně fyzických osob. 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

Zastupitelů přítomno: 10 Ing. Irena Žalovičová (starostka), Martin Fuxa, DiS. (místostarosta) 
 Monika Šimonová, Mgr. Veronika Matějková, Jakub Fliegel, Martin Mynařík 
 Tomáš Novák, Eva Jelenová, Tomáš Mařík, Gabriela Garrihy (v 1712 hodin) 
Omluvení zastupitelé:   1 Ing. Anna Ložková 
Zapisovatel zápisu: Zuzana Martínková, zaměstnanec úřadu 
Ověřovatelé zápisu: Martin Mynařík, Eva Jelenová 
Zapisovatel usnesení: Mgr. Veronika Matějková 
Další přítomní: Bedřich Janďourek, tajemník MěÚ Dubá, zaměstnanec úřadu 
 Ing. Marcela Pražáková, hlavní účetní, zaměstnanec úřadu 
Občanů přítomno:   4 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Paní starostka – zahajuje řádné veřejné zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 10/2023 a upozorňuje, že ze zasedání 
je pořizován zvukový záznam pro potřeby vyhotovení zápisu. Vítá přítomné zastupitele a občany, a konstatuje, 
že zasedání bylo svoláno dne 12. prosince 2023, tedy řádně a včas v souladu s ustanovením § 92 odst. 1 zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 
 

Informace o konání tohoto veřejného zasedání byla podle ustanovení § 93 odst. 1 zákona o obcích zveřejněna 
na úřední desce Městského úřadu Dubá v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 12. prosince 2023 
do 21. prosince 2023. Současně byla tato informace zveřejněna na „elektronické úřední desce“ umožňující dálkový 
přístup. 
 

Konstatuje, že dle prezenční listiny je přítomno 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné 
podle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích. Omluvena je paní Ing. Anna Ložková, paní Gabriela Garrihy 
se na jednání dostaví později. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

1. Určení zapisovatele zápisu, ověřovatelů zápisu a zapisovatele usnesení 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu určit zapisovatelem zápisu paní Zuzanu Martínkovou, ověřovateli zápisu 
pana Martina Mynaříka a paní Evu Jelenovou a zapisovatele usnesení pana Jakuba Fliegela. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 1): 
 

Zastupitelstvo určuje na návrh paní starostky 
zapisovatele zápisu paní Zuzanu Martínkovou, ověřovatele zápisu pana Martina Mynaříka a paní Evu Jelenovou 
a zapisovatele usnesení pana Jakuba Fliegela. 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 

2. Schválení programu zasedání 

Paní starostka – čte ke schválení navržený doplněný program veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá 
č. 10/2023, v souladu s pozvánkou zaslanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední 
desce Městského úřadu Dubá. 
 

Program zasedání zastupitelstva je následující: 
 

1. Určení zapisovatele zápisu, ověřovatelů zápisu a zapisovatele usnesení 
2. Schválení programu zasedání 
3. Informace Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Dubá 
 – kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 9/2023 ze dne 23. listopadu 2023, včetně kontroly 
    plnění nedořešených bodů z předchozích usnesení 
4. Návrhy a informace Finančního výboru Zastupitelstva Města Dubá 
 – výsledky hospodaření Města Dubá za leden až listopad roku 2023 a stavy finančních prostředků Města Dubá 
    na bankovních účtech ke dni 30. listopadu 2023 
 – rozpočtové opatření č. 9 rozpočtu Města Dubá na rok 2023 
 – závazné ukazatele pro Základní školu Dubá a Mateřskou školu Dubá (výše příspěvků na rok 2024) 
 – střednědobý výhled rozpočtu Města Dubá na roky 2025 – 2026 
 – rozpočet Města Dubá na rok 2024 
5. Návrh na schválení aktualizace a prodloužení platnosti dokumentu Místní program obnovy venkova – Plán 

rozvoje Města Dubá 
6. Návrh na schválení prodloužení platnosti dokumentu Komunitní plán sociálních služeb Města Dubá 
doplněn byl nový bod: č. 7 
7. Návrh na schválení nového dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo mezi Městem Dubá a společností EKOD Servis s.r.o. 
další body jsou v této souvislosti přečíslovány: 
8. Návrh na udělení Ceny Města Dubá 
9. Návrh na schválení mimořádné odměny místostarostovi Města Dubá 
10. Stanovení termínů a míst konání řádných veřejných zasedání Zastupitelstva Města Dubá v roce 2024 
11. Informace 
12. Diskuse 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
programu nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 2): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
předložený doplněný program veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 10/2023. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

3. Informace Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Dubá 

Paní starostka – v souladu s jednacím řádem zastupitelstva předává slovo předsedkyni kontrolního výboru 
paní Mgr. Veronice Matějkové. 



Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 10/2023 ze dne 21. prosince 2023  stránka 3 

Paní Mgr. Veronika Matějková – přednáší zprávu kontrolního výboru, kterou zastupitelé již obdrželi. 
Kontrolní výbor se sešel dne 12. prosince 2023 v 16.30 hodin, ve složení Tomáš Mařík, Jaroslava Sloupová, 
Pavel Mojtek a Bedřich Janďourek (tajemník úřadu), omluveni byli Mgr. Veronika Matějková a Lubomír 
Wagenknecht. 
 

Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá 
 

Kontrolní výbor se zabýval kontrolou plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 9/2023 ze dne 23. listopadu 
2023 včetně kontroly plnění nedořešených bodů z předchozích usnesení. Výsledky této kontroly jsou uvedeny 
v příloze č. 1 tohoto zápisu. Celkem je v zápise uvedeno 24 bodů, z toho 5 bodů bylo vyřešeno, uzavřeno a vyřazeno, 
k dořešení tedy zbývá 19 bodů (10 majetkoprávních záležitostí, 4 veřejné zakázky, 5 ostatních záležitostí). 
Další schůzka kontrolního výboru se bude konat dne 9. ledna 2024 od 16.30 hodin. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. 
Ke zprávě kontrolního výboru nebyly zastupiteli vzneseny žádné připomínky či dotazy, občané se k záležitosti 
nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 3): 
 

Zastupitelstvo kontroluje 
plnění usnesení Zastupitelstva Města Dubá č. 9/2023 ze dne 23. listopadu 2023, včetně kontroly plnění 
nedořešených bodů z předchozích usnesení. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
zprávu č. 10/2023 kontrolního výboru zastupitelstva ze dne 12. prosince 2023, viz příloha. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

4. Návrhy a informace Finančního výboru Zastupitelstva Města Dubá 

Paní starostka – sděluje, že z důvodu nepřítomnosti předsedkyně finančního výboru paní Ing. Anny Ložkové 
na dnešním jednání přednese informace finančního výboru osobně. Informuje zastupitele a přítomné občany, 
že finanční výbor se sešel dne 12. prosince 2023 v 16.00 hodin na Městském úřadě Dubá, ve složení 
Ing. Anna Ložková, Jitka Černá, Danuše Červená, Tomáš Stejskal, omluven byl Tomáš Novák (ODS), 
dále byla přítomna hlavní účetní Ing. Marcela Pražáková a starostka Města Dubá Ing. Irena Žalovičová. 
 

a) Výsledky hospodaření Města Dubá za leden až listopad roku 2023 a stavy finančních prostředků Města Dubá 
na bankovních účtech ke dni 30. listopadu 2023 

 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu informace finančního výboru o výsledku hospodaření Města Dubá 
za leden až listopad 2023 a stavech finančních prostředků Města Dubá na bankovních účtech 
ke dni 30. listopadu 2023. 
 

Stav finančních prostředků 
na bankovních účtech 

Stav k 30.11.2023 
(v Kč) 

Hospodaření města 
za 1 – 11 / 2023 

Stav k 30.11.2023 
(v Kč) 

Hlavní činnost 14 463 024,15 Saldo příjmů a výdajů   3 203 717,19 

Hospodářská činnost   7 535 550,87 Městské lesy – výsledek      876 972,67 

Sociální fond        78 638,62 Autocamp – výsledek   1 821 775,08 

  Celkem – výsledek   2 698 747,75 
 

V programu „Obnova domů a bytů“ byly podány celkem 4 žádosti a všechny byly schváleny v plné výši. 
V rámci programu bude vyplaceno celkem 60 000 Kč do konce prosince 2023. V programu „Domovní čistírny 
odpadních vod – DČOV“ bylo podáno 5 žádostí a všechny byly schváleny v plné výši. V rámci programu 
bude vyplaceno celkem 125 000 Kč. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. 
K záležitosti nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy či připomínky, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
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Návrh usnesení bod 4a): 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí informace finančního výboru zastupitelstva 
týkající se hospodaření Města Dubá za leden až listopad roku 2023, které skončilo kladným saldem příjmů a výdajů 
ve výši 3 203 717,19 Kč; výsledek hospodaření hospodářské činnosti zisk ve výši 2 698 747,75 Kč (z toho Městské 
lesy Dubá zisk ve výši 876 972,67 Kč a Autocamp Nedamov zisk ve výši 1 821 775,08 Kč); a týkající se stavu finančních 
prostředků Města Dubá na bankovních účtech ke dni 30. listopadu 2023 – na hlavní činnosti 14 463 024,15 Kč 
a hospodářské činnosti 7 535 550,87 Kč a na sociálním fondu 78 638,62 Kč. 
______________________________________________________________________________________________________ 
 

b) Rozpočtové opatření č. 9 rozpočtu Města Dubá na rok 2023 
 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu návrh finančního výboru na schválení rozpočtového opatření č. 9/2023, 
které nemění výši plánovaného schodku rozpočtu na rok 2023. Rozpočtové opatření navrhuje celkové snížení příjmů 
o 870 000,00 Kč, z toho navýšení daňových příjmů o 335 509,25 Kč, navýšení nedaňových příjmů o 121 434,75 Kč, 
zvýšení kapitálových příjmů o 210 000,00 Kč, snížení přijatých transferů o 1 536 944,00 Kč. Rozpočtové opatření 
navrhuje celkové snížení výdajů o 870 000,00 Kč, z toho snížení běžných výdajů o 629 869,25 Kč a kapitálových 
výdajů o 240 130,75 Kč. 
 

Úprava na straně příjmů se skládá z: 
Úpravy odhadu daňových příjmů v jednotlivých daňových položkách: 
+750 509,25 Kč – Daň z příjmů fyzických osob placená plátci, 
+30 000,00 Kč – Daň z příjmů fyzických osob placená poplatníky, 
+100 000,00 Kč – Daň z příjmů fyzických osob vybíraná srážkou, 
-600 000,00 Kč – Daň z přidané hodnoty. 
Změna v položce „Odvody za odnětí půdy ze zemědělského půdního fondu“: 
+3 000,00 Kč – odhad podle dosažených příjmů. 
Změna v položce „Daň z hazardních her s výjimkou dílčí daně z technických her“: 
+52 000,00 Kč – odhad podle dosažených příjmů. 
Změna v položce „Ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu“: 
+27 500,00 Kč – finanční příspěvek od Agentury ochrany přírody a krajiny (příspěvek na výdaje na roční následnou 
péči o sad v Korcích). 
Změna v položce „Neinvestiční přijaté transfery od obcí“: 
+4 000,00 Kč – odhad podle dosažených příjmů, fakturace obcím za přestupková řízení. 
Změna v položce „Neinvestiční přijaté transfery od krajů“: 
+359 196,00 Kč – navýšení o dotace Libereckého kraje, 300 000,00 Kč dotace na mzdy pracovníků JPO II, 
9 196,00 Kč dotace pro základní školu na autobus žáků v rámci projektu EDUCA, jedná se o průtokovou položku, 
dotace 50 000,00 Kč na výdaje Mezinárodních jazzových dnů 2023. 
Změna v položce „Investiční přijaté transfery ze státních fondů“: 
-1 927 702,00 Kč – snížení o dotaci SZIF na akci „MŠ - rekonstrukce kuchyně a kanalizace“. Dotace bude proplacena 
až v roce 2024. 
+62,00 Kč – úprava dotace na projekt „Knihovna - rekonstrukce sociálního zařízení a elektroinstalace“. 
Změna v paragrafu „Ostatní záležitosti lesního hospodářství“: 
+10 000,00 Kč – odhad podle dosažených příjmů. 
Změna v paragrafu „Ostatní správa v zemědělství“: 
+6 000,00 Kč – příjem z pokuty uložené odborem životního prostředí. 
Změna v paragrafu „Pohřebnictví“: 
+10 000,00 Kč – příjmy z nájmu hrobových míst. 
Změna v paragrafu „Komunální služby a územní rozvoj jinde neuvedené“: 
+210 000,00 Kč – příjmy za prodej pozemků. 
Změna v paragrafu „Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň“: 
+2 000,00 Kč – příjem za služby (štěpkování). 
Změna v paragrafu „Činnost místní správy“: 
+15 000,00 Kč – příjmy za vybrané přestupky. 
Změna v paragrafu „Obecné příjmy a výdaje z finančních operací“: 
+65 000,00 Kč – příjmy z úroků. 
Změna v paragrafu „Finanční vypořádání minulých let“: 
+13 434,75 Kč – Mateřská škola vratka dotace "Potravinová pomoc dětem LK 7“, jedná se o průtokovou položku. 
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Úprava na straně výdajů se skládá z: 
Změna v paragrafu „Základní školy“: 
+9 196,00 Kč – dotace Libereckého kraje pro základní školu na autobus žáků v rámci projektu EDUCA, jedná se 
o průtokovou položku. 
Změna v paragrafu „Bytové hospodářství“: 
-300 000,00 Kč – úprava dorovnává rozpočet. 
Změna v paragrafu „Komunální služby a územní rozvoj jinde neuvedené“: 
-620 130,75 Kč – úprava dorovnává rozpočet. 
Změna v paragrafu „Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň“: 
+27 500,00 Kč – výdaje ve výši dotace AOPK (viz příjmy). 
Změna v paragrafu „Finanční vypořádání minulých let“: 
+13 434,75 Kč – Mateřská škola převod vratky dotace "Potravinová pomoc dětem LK 7“, jedná se o průtokovou 
položku. 
 

Celkové snížení příjmů je ve výši 870 000,00 Kč. 
Celkové snížení výdajů je ve výši 870 000,00 Kč. 
Saldo příjmů a výdajů se nemění. 
Plánovaný schodek rozpočtu včetně splátek úvěru na rok 2023 ve výši 6 400 344,00 Kč je kryt finančními 
prostředky na účtech hlavní činnosti Města Dubá. 
 

Poznámka: v průběhu projednávání tohoto bodu se dostavila na zasedání zastupitelka paní Gabriela Garrihy 
(v 1712 hodin). 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit rozpočtové opatření č. 9 rozpočtu Města Dubá 
na rok 2023, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4b): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
rozpočtové opatření č. 9 rozpočtu Města Dubá na rok 2023, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

c) Závazné ukazatele pro Základní školu Dubá (výše příspěvků na rok 2024) 
 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu návrh finančního výboru na schválení závazných ukazatelů 
pro Základní školu Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024, který je u zřizované příspěvkové organizace 
Základní škola Dubá – příspěvková organizace v celkové výši 4 050 000,00 Kč, z toho 11 měsíčních provozních 
příspěvků ve výši 333 300,00 Kč a jedna splátka 333 700,00 Kč na chod školy a jídelny a jednorázový příspěvek 
ve výši 50 000,00 Kč na sportovní kurzy a kroužky pro děti. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit závazné ukazatele pro Základní školu                        
Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024 v tomto složení: provozní příspěvek na chod školy a jídelny 
4 000 000 Kč, příspěvek na pořádání akcí (sportovní kurzy a kroužky pro děti) 50 000 Kč. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4c): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
závazné ukazatele pro Základní školu Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024 v tomto složení: provozní 
příspěvek na chod školy a jídelny 4 000 000 Kč, příspěvek na pořádání akcí (sportovní kurzy a kroužky pro děti) 
50 000 Kč. 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

d) Závazné ukazatele pro Mateřskou školu Dubá (výše příspěvků na rok 2024) 
 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu návrh finančního výboru na schválení závazných ukazatelů 
pro Mateřskou školu Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024, který je u zřizované příspěvkové organizace 
Mateřská škola Dubá – příspěvková organizace 862 000 Kč, z toho 12 měsíčních provozních příspěvků 
ve výši 69.750,00 Kč na chod mateřské školy a jednorázový příspěvek ve výši 25.000 Kč na sportovní kurzy, kroužky, 
Pohádkový les. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit závazné ukazatele pro Mateřskou školu                  
Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024 v tomto složení: provozní příspěvek na chod školy a jídelny 837 000 Kč, 
příspěvek na pořádání akcí (sportovní kurzy a kroužky pro děti) 25 000 Kč. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4d): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
závazné ukazatele pro Mateřskou školu Dubá – příspěvková organizace pro rok 2024 v tomto složení: provozní 
příspěvek na chod školy a jídelny 837 000 Kč, příspěvek na pořádání akcí (sportovní kurzy a kroužky pro děti) 
25 000 Kč. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

e) Střednědobý výhled rozpočtu Města Dubá na roky 2025 – 2026 
 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu návrh finančního výboru na schválení střednědobého výhledu rozpočtu 
Města Dubá na roky 2025 – 2026 jako vyrovnaný. Příjmy a výdaje na rok 2025 v celkové výši 54 192 000,00 Kč, 
příjmy a výdaje na rok 2026 v celkové výši 54 863 000,00 Kč. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu města 
byl zveřejněn na úřední desce města dne 22. 11. 2023. Blíže viz samostatná příloha. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit střednědobý výhled rozpočtu Města Dubá 
na roky 2025 – 2026 jako vyrovnaný, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4e): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
střednědobý výhled rozpočtu Města Dubá na roky 2025 – 2026 jako vyrovnaný, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
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f) Rozpočet Města Dubá na rok 2024 
 

Paní starostka – předkládá zastupitelstvu návrh finančního výboru na schválení rozpočtu Města Dubá na rok 2024. 
Návrh rozpočtu na rok 2024 je předkládán jako schodkový, v celkové výši -6.800.000,00 Kč a bude kryt z finančních 
prostředků na účtech města. Návrh rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce Města Dubá od 22. 11. 2023. 
 

Předložený návrh rozpočtu obsahuje: 
- daňové příjmy v celkové výši 46 770 000,00 Kč 
- nedaňové příjmy v celkové výši   3 575 000,00 Kč 
- kapitálové příjmy v celkové výši   1 200 000,00 Kč 
- přijaté transfery v celkové výši 11 525 504,00 Kč 
- celkové příjmy ve výši 63 070 504,00 Kč 
- běžné výdaje v celkové výši 45 615 000,00 Kč 
- kapitálové výdaje v celkové výši 24 255 504,00 Kč 
- celkové výdaje ve výši 69 870 504,00 Kč 
- financování úvěru ve výši   1 333 312,00 Kč 
 

Nejvýznamnější výdajové položky v návrhu rozpočtu 2024: 
- projekt Základní škola Dubá – modernizace odborných učeben (dotace IROP 7 863 000 Kč) 9 000 000.00 Kč 
- rekonstrukce a opravy bytového fondu 2 500 000,00 Kč 
- údržba města (nový traktor) 2 000 000,00 Kč 
- stavební pozemky v Zahradní ulici (plynofikace) 1 500 000,00 Kč 
- opravy silnic 1 500 000,00 Kč 
- PUMP park (vynětí ze zemědělského půdního fondu) 1 500 000,00 Kč 
- projekt obnovy IT radnice 1 200 000,00 Kč 
- obnova kamerového systému města 1 000 000,00 Kč 
- Dlouhá ulice čp. 86, Klubový dům (rekonstrukce elektroinstalace)    680 000,00 Kč 
- projekt Mateřská škola Dubá – herní prvky na zahradě MŠ (dotace SZIF 383 304,00 Kč)    499 304,00 Kč 
Blíže viz samostatná příloha. 
 

Finanční výbor zastupitelstva – navrhuje zastupitelstvu schválit rozpočet Města Dubá na rok 2024 jako schodkový 
s příjmy 63 070 504,00 Kč, výdaji 69 870 504,00 Kč a záporným saldem příjmů a výdajů ve výši 6 800 000,00 Kč, 
financování úvěru ve výši 1 333 312,00 Kč, viz příloha. Schodek rozpočtu bude kryt z části z finančních prostředků 
na účtech hlavní činnosti města. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 4f): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh finančního výboru zastupitelstva 
rozpočet Města Dubá na rok 2024 jako schodkový s příjmy 63 070 504,00 Kč, výdaji 69 870 504,00 Kč a záporným 
saldem příjmů a výdajů ve výši 6 800 000,00 Kč, financování úvěru ve výši 1 333 312,00 Kč, viz příloha. 
Schodek rozpočtu bude kryt z části z finančních prostředků na účtech hlavní činnosti města. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
 

g) Další informace 
 

Paní starostka – sděluje, že příští jednání finančního výboru proběhne ve středu dne 10. ledna 2024 od 17.00 hodin 
v budově městského úřadu. 
______________________________________________________________________________________________________ 
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5. Návrh na schválení aktualizace a prodloužení platnosti dokumentu Místní program obnovy 
venkova – Plán rozvoje Města Dubá 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na schválení aktualizace a prodloužení platnosti 
dokumentu Místní program obnovy venkova – Plán rozvoje Města Dubá. Podotýká, že tento dokument je velmi 
starý, prošel již několika aktualizacemi a v příštím roce by chtěla nechat zpracovat kompletně zcela nový dokument 
i s dotazníkovým šetřením a pokud by ze strany zastupitelů byl zájem, tak by byly zřízeny i pracovní skupiny. 
Protože zpracování tohoto dokumentu je podmínkou při podání žádostí u některých dotačních titulů a tento plán 
měl platnost do konce roku 2023, navrhuje paní starostka prodloužit jeho platnost do konce roku 2024, 
přičemž drobné změny jsou v dokumentu, jenž byl předložen zastupitelům, vyznačeny žlutě. V novém plánu bude 
potřeba udělat hloubkovou analýzu současného stavu. Podotýká také, že je již domluvena s pracovnicemi, 
které tyto plány připravují pro jiné obce v regionu, že v příštím roce by byly schopné nový dokument pro Město 
Dubá zpracovat v takové podobě, v jaké by měl být. To bude samozřejmě vyžadovat součinnost s Městem Dubá. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit aktualizaci dokumentu Místní program obnovy venkova – Plán 
rozvoje Města Dubá na roky 2019 – 2023, v kapitolách A.1. Veřejné osvětlení a rozhlas, A.2. Místní komunikace, 
A.7. Nebytové domy a památky, A.8. Kanalizace, B. Bezpečné prostředí, C.2. Upravená veřejná zeleň a údržba cest, 
C4. Drobné památky, D. Odpady, E.2. Základní škola, E.3. Klubový dům – „malá škola“, E.4. Hřiště pro volný čas dětí, 
F. Cestovní ruch a F.1. Autocamp Nedamov, včetně prodloužení platnosti tohoto dokumentu, a to o jeden rok, 
tj. do 31. 12. 2024, viz příloha. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 5): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
aktualizaci dokumentu Místní program obnovy venkova – Plán rozvoje Města Dubá na roky 2019 – 2023, 
v kapitolách A.1. Veřejné osvětlení a rozhlas, A.2. Místní komunikace, A.7. Nebytové domy a památky, 
A.8. Kanalizace, B. Bezpečné prostředí, C.2. Upravená veřejná zeleň a údržba cest, C4. Drobné památky, D. Odpady, 
E.2. Základní škola, E.3. Klubový dům – „malá škola“, E.4. Hřiště pro volný čas dětí, F. Cestovní ruch a F.1. Autocamp 
Nedamov), včetně prodloužení platnosti tohoto dokumentu, a to o jeden rok, tj. do 31. 12. 2024, viz příloha. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

6. Návrh na schválení prodloužení platnosti dokumentu Komunitní plán sociálních služeb 
Města Dubá 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na schválení prodloužení platnosti dokumentu 
Komunitní plán sociálních služeb Města Dubá, jehož platnost končí také v roce 2023. Přiznává, že si není jistá, zda je 
nutné jeho platnost nadále prodlužovat, neboť zastupitelé schválili zapojení města do programu komunitního 
plánování v rámci celého ORP Česká Lípa. Aby však v případě potřeby nebylo nutné něco složitě řešit, navrhuje 
pro jistotu prodloužit platnost stávajícího Komunitního plánu sociálních služeb Města Dubá, a to o další tři roky 
bez nutnosti provádět v dokumentu jakékoliv změny. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit prodloužení platnosti dokumentu Komunitní plán sociálních služeb 
Města Dubá na roky 2014 – 2023, a to o tři roky, tj. do 31. 12. 2026. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
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Návrh usnesení bod 6): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
prodloužení platnosti dokumentu Komunitní plán sociálních služeb Města Dubá na roky 2014 – 2023, a to o tři roky, 
tj. do 31. 12. 2026. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

7. Návrh na schválení nového dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo mezi Městem Dubá a společností 
EKOD Servis s.r.o. 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na schválení nového dodatku č. 2 ke Smlouvě 
o dílo mezi Městem Dubá a společností EKOD Servis s.r.o. Připomíná, že zastupitelé v souvislosti s ukončením 
smlouvy s původní svozovou společností zajišťující v našem městě sběr, svoz a likvidaci odpadů schválili, že nebude 
vyhlašováno výběrové řízení, ale že pro Město Dubá bude od roku 2024 zajišťovat svoz komunálního odpadu 
společnost EKOD Servis s.r.o., kterou založil Dobrovolný svazek obcí EKOD, jehož je Město Dubá zakládajícím 
členem. Smlouva s EKOD Servisem s.r.o. na poskytování služeb v oblasti svozu a likvidace odpadů je podepsaná 
již několik let, tato společnost pro město v některých částech zajišťuje svoz typu door to door na komodity plast, 
papír, bio a dodatkem č. 2 se tato služba pouze rozšiřuje o komodity další, zejména pak směsný komunální odpad, 
odpad objemný (ze sběrného dvora) a svážena bude touto společností rovněž kompletní síť separátních stanovišť 
ve všech částech města. Vysvětluje, že EKOD Servis nedává ceny dopředu, že obce platí čtvrtletní zálohy, jejichž 
vyúčtování probíhá ke konci roku a samozřejmě spolu s rozšířením služby dochází také k navýšení těchto záloh. 
Dodatkem č. 2 se tedy schvaluje nová výše záloh, jejichž vyúčtování proběhne ke konci roku, jak již bylo zmíněno. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit předložený nový dodatek č. 2 včetně příloh č. 1 (druhy svážených 
odpadů a harmonogram svozů) a č. 2 (výše čtvrtletních záloh) ke Smlouvě o dílo mezi Městem Dubá a společností 
EKOD Servis s.r.o. uzavřené dne 8. dubna 2021. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Pan Tomáš Novák – ptá se, proč se při stanovování výše zálohy kalkuluje s rokem 2022, když se nebude platit nájem 
z popelnic a zároveň od roku 2024 dojde ke snížení počtu vývozu směsného komunálního odpadu na polovinu, 
a to z 52 na 26. 
 

Paní starostka – vysvětluje, že při sestavování kalkulace nákladů za rok 2022 se s nájmem za nádoby vůbec 
nepočítalo, a že sice dochází ke snížení počtu vývozů nádob se směsným komunálním odpadem, ale zároveň dochází 
k navýšení počtu vývozů nádob na odpad separovaný v rámci veřejné sítě – tedy separátních hnízd. Podotýká, 
že ke snížení počtu vývozů směsného komunálního odpadu dochází zcela záměrně, neboť obce mají povinnost 
zajistit, aby stoupala vytříděnost a zároveň klesalo množství směsného komunálního odpadu. Je tedy nezbytně 
nutné, přimět občany, aby vše, co ze zákona nepatří do směsného komunálního odpadu, vytřídili. Vytříděnost 
má pochopitelně vliv i na čtvrtletní odměny od společnosti EKO-KOM. Pokud by obec nepřistoupila ke snížení počtu 
vývozu a nenastavila rozumně pravidla pro velikosti a počet nádob, nenutilo by to občany odpady třídit 
v požadované míře. 
 

Pan Tomáš Novák – podotýká, že nutnost třídit chápe, nicméně, že mu výše zálohy připadá obrovská na to, 
že se budou všechny popelnice na směsný komunální odpad objíždět jen jednou za 14 dní. 
 

Paní starostka – opakuje, že se všechny části budou objíždět častěji, aby se vyvážel tříděný odpad. 
 

Pan Tomáš Novák – ptá se, zda dokáže paní starostka vyčíslit, jaká úspora v porovnání s cenami od AVE bude 
ze spolupráce s novou svozovou společností vyplývat. 
 

Paní starostka – vysvětluje, že v tuto chvíli se nelze bavit o úsporách. Smlouva se společností AVE byla na 7 let 
a porovná-li ceny pro rok 2022 od EKOD Servisu a ceny z původní smlouvy s AVE jsou v podstatě srovnatelné, ovšem 
odpadá třeba povinnost platit nájem za nádoby, které si město pořídilo vlastní. Chápe, že zastupitelé by chtěli 
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vyčíslit, kolik město ušetří, nicméně to v tuto chvíli není možné. Uvádí, že v podstatě stejnou cenu v rámci smlouvy 
s AVE platilo město po celou dobu 7 leté smlouvy a že pokud by se dělalo výběrové řízení, pohybovaly by se ceny 
jinde, možná by nabídky svozových společností byly i přívětivé, neboť dle dosavadních zkušeností považují 
společnost EKOD Servis za konkurenta, ale to by mohlo platit rok, dva a pak by byla otázka, co by se dělo dál. Dodává, 
že u EKOD Servisu je jistota, že obce vždy budou hradit reálné náklady a pro letošní rok se jednatelé společnosti 
EKOD Servis rozhodli, že firma půjde na minimální zisk proto, aby obce nezatěžovala zbytečně vysokými náklady. 
 

Pan Tomáš Novák – ptá se na jak dlouho je podepsaná smlouva s EKOD Servisem s.r.o. 
 

Paní starostka – konstatuje, že na dobu neurčitou s tím, že ji lze vypovědět. 
 

Pan Tomáš Novák – zajímá ho, zda v případě, že se ukáže, že svoz směsného odpadu jednou za 14 dnů nestačí, 
bude město ochotno vrátit se zpět k týdennímu vývozu. Obává se totiž, že při zdražování plynu a elektřiny se lidé 
vrátí ke kotlům na tuhá paliva a dle jeho názoru je popel z uhlí velký problém a je ho hodně. Zároveň vyjadřuje 
obavu nad možným zápachem v létě. 
 

Paní starostka – podotýká, že jeho obavy chápe, nicméně poukazuje na fakt, že stejné obavy byly zpočátku i v jiných 
obcích, kde se rozhodli pro dvoutýdenní svoz a nakonec si lidé na změnu zvykli bez větších problémů. Dále ujišťuje, 
že se počítá s vytipováním konkrétních míst, kde by svoz kontejnerů mohl probíhat v týdenním intervalu, 
např. sídliště Na Výsluní, parkoviště Nedamov atd., kde ze zkušenosti ví, že se vzhledem k počtu uživatelů 
tyto nádoby zaplní rychleji, ale že pokud to nebude nezbytně nutné, je pro pokusit se počet svozů směsného odpadu 
nenavyšovat. 
 

Pan Tomáš Novák – dotazuje se, zda nová firma sebere i případný pytel s odpadem u popelnice, pokud nastane 
situace, kdy nádoba stačit nebude. 
 

Paní starostka – ujišťuje, že ano, že pytel od nádoby firma sebere. Pro zajímavost uvádí, že v některých obcích 
na Moravě se směsný odpad sváží jednou měsíčně a i to funguje, byť i jí samotné to už připadá extrémní. 
 

Pan Tomáš Novák – doplňuje, že si volal na AVE s dotazem na svoji podnikatelskou smlouvu, kde ho ujistili, 
že i nadále pro ně není problém svážet mu odpad z podnikání 1x týdně. 
 

Paní starostka – konstatuje, že to je v pořádku, a že pro živnostníky s vlastní smlouvou se nic nemění. Zdůrazňuje, 
že svoz pro obce 1x za 14 dní neznamená, že by EKOD Servis nedokázal svážet týdně, ale že dvoutýdenní svoz 
si nastavily obce, aby přiměly své občany více třídit. Z vlastní zkušenosti ví, že v její domácnosti se vytřídí tolik 
odpadu, že byť by mohli mít vzhledem k počtu členů domácnosti nádobu 240 litrů, mají 120 litrovou nádobu 
a do té téměř nemají co dát, takže se svozu v intervalu dvou týdnů vůbec neobává. Je si vědoma toho, že spousta 
lidí nebude spokojená s tím, jak je systém nastaven, nicméně je tato změna nezbytná. 
 

Pan Tomáš Novák – pokračuje, že rozhodně se změnou firmy problém nemá, a to už především kvůli úspoře 
prostředků do teď vynakládaných za pronájem nádob. Nákup vlastních nádob je podle něj velká výhoda. 
 

Paní starostka – doplňuje, že už nyní vzhledem ke změnám ve sběrném dvoře město ví, že i tady je reálné dosáhnout 
úspor oproti současnému stavu. 
 

Paní Gabriela Garrihy – ptá se, zda poplatek zůstane stejný. 
 

Paní starostka – potvrzuje, že poplatek se nemění a zůstává ve výši 700 Kč za poplatníka nebo rekreační objekt 
za rok. Navíc vysvětluje, že by poplatek se systémem odpadového hospodářství v podstatě ani nespojovala, 
že na odpady obce vždy výrazně doplácely. 
 

Pan místostarosta – zajímá ho, jak probíhá vážení odpadu, zda je známá váha každé popelnice, nebo zda má auto 
vlastní váhu nastavenou tak, že se ví, kolik se ve které obci vysypalo odpadu. 
 

Paní starostka – potvrzuje, že auta jsou vybavena váhou, takže se ví, kolik se kde svezlo odpadu. 
 

Paní Gabriela Garrihy – dotazuje se, zda školku bude nadále svážet AVE. 
 

Paní starostka – odpovídá, že ano, že školka má svoji smlouvu s AVE.  
 

Paní Gabriela Garrihy – ptá se, zda by se v budoucnu uvažovalo o tom, že by třeba i školku svážel EKOD Servis, 
pokud by to bylo výhodnější. 
 

Paní starostka – vysvětluje, že zatím zůstává vše tak, jak je, neboť EKOD Servis byl založen hlavně proto, 
aby se obcím povedlo oddělit svůj odpad pocházející z domácností občanů od odpadu vznikajícího při podnikání, 
ale do budoucna o tom lze uvažovat. 
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Pan Jakub Fliegel – ptá se z pozice rodiče, který má doma tři malé děti, z toho dvě na plínkách, které spolu 
s přebalovacími podložkami dokážou zaplnit značnou část popelnice. Uvádí, že byť má nádobu větší, 
při dvoutýdenním svozu se obává, že s tímto nevyjde. Uvítal by proto, kdyby město v podobných případech 
na požádání nemohlo třeba dočasně udělat výjimku, a takovým rodinám nádobu přidat, nebo poskytnout větší. 
Osobně by si za tuto možnost ochotně i připlatil. 
 

Paní starostka – rozumí jeho obavám a konstatuje, že individuálně se občané na město mohou obrátit 
a toto konzultovat. 
 

Návrh usnesení bod 7): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
předložený nový dodatek č. 2 včetně příloh č. 1 (druhy svážených odpadů a harmonogram svozů) a č. 2 
(výše čtvrtletních záloh) ke Smlouvě o dílo mezi Městem Dubá a společností EKOD Servis s.r.o. uzavřené 
dne 8. dubna 2021. 
 
Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

8. Návrh na udělení Ceny Města Dubá 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na udělení Ceny Města Dubá panu Jaroslavovi 
Řeřichovi, členovi Sboru dobrovolných hasičů Dubá. Uvádí, že se snažila, aby udělení této ceny bylo pro pana Řeřichu 
překvapením, ale že si je vědoma toho, že to tak udělat nejde, neboť toto musí projít zastupitelstvem. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu udělit Cenu Města Dubá panu Jaroslavovi Řeřichovi, členovi Sboru 
dobrovolných hasičů Dubá, za 50 let obětavé dobrovolnické činnosti u hasičského záchranného sboru. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Paní Gabriela Garrihy – konstatuje, že si to pan Řeřicha bezesporu zaslouží. Podotýká, že v roce 2020 podávala 
sama návrh na udělení Ceny Města Dubá a že se jí nedostalo ani žádné odpovědi. 
 

Paní starostka – vysvětluje, že v roce 2020 vše zkomplikoval Covid a že se omlouvá za to, že paní zastupitelce 
nedošla ani odpověď. Uvádí, že na cenu byla navržena paní xxxxxxxxxx a té že udělila Poděkování starostky, které 
nemusí projít zastupitelstvem, obdobně, jako tomu bylo předtím u pana xxxxxxxxxx, jenž obdržel také Poděkování 
starostky. 
 

Pan místostarosta – žádá paní starostku, aby přečetla, na jakých pozicích pan Řeřicha ve sboru sloužil. 
 

Paní starostka – předčítá, že v letech 1974 až 1990 byl hasič strojník u jednotky SDHO Dubá, v letech 1990 – 2001 
byl velitel jednotky a od roku 2002 až doposud je strojníkem a velitelem družstva, přičemž v hasičárně funguje 
prakticky nepřetržitě, pečuje o techniku jednotky a až na posledních pár měsíců, kdy se potýkal se zdravotními 
problémy je téměř kdykoliv připraven ihned se vydat k zásahu. 
 

Návrh usnesení bod 8): 
 

Zastupitelstvo uděluje na návrh paní starostky a zastupitele pana Tomáše Maříka 
Cenu Města Dubá panu Jaroslavovi Řeřichovi, členovi Sboru dobrovolných hasičů Dubá, za 50 let obětavé 
dobrovolnické činnosti u hasičského záchranného sboru. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 
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9. Návrh na schválení mimořádné odměny místostarostovi Města Dubá 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na schválení mimořádné odměny 
místostarostovi Města Dubá. Svůj návrh zdůvodňuje tím, že ji na jaře roku 2023 pan místostarosta bez tří dnů 
zastupoval celý měsíc, neboť byla na operaci a po ní následovala nezbytná rekonvalescence. Dále uvádí, že od října 
roku 2023, kdy na vlastní žádost ze zdravotních důvodů odstoupil z funkce vedoucí údržby města, 
si pan místostarosta vzal pracovníky údržby osobně na starost a věnuje se plánování jejich práce i souvisejícím 
činnostem. Zároveň konstatuje, že ví, že se na ni pan místostarosta za tento návrh bude zlobit, ale že kdyby zůstala 
doma o ony tři dny déle, měl by automaticky ze zákona nárok na odměnu ve výši měsíční mzdy starostky. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu schválit mimořádnou odměnu místostarostovi Města Dubá panu Martinovi 
Fuxovi ve výši 40 000 Kč, za jeho celkové měsíční zastupování paní starostky v době nemoci a dále za jeho tří měsíční 
přímé vedení pracovníků údržby Města Dubá. 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
se zastupitelé vyjádřili následovně, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Pan místostarosta – děkuje a informuje, že se rozhodl polovinu této odměny věnovat Základní škole Dubá 
a polovinu Mateřské škole Dubá. 
 

Paní starostka – děkuje panu místostarostovi za jeho práci a spolu s ostatními tleská jeho rozhodnutí věnovat 
stejným dílem tyto prostředky místní škole a školce. 
 

Návrh usnesení bod 9): 
 

Zastupitelstvo schvaluje na návrh paní starostky 
mimořádnou odměnu místostarostovi Města Dubá panu Martinovi Fuxovi ve výši 40 000 Kč, za jeho celkové měsíční 
zastupování paní starostky v době nemoci a dále za jeho tří měsíční přímé vedení pracovníků údržby Města Dubá. 
 

Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 9 proti schválení: 0 zdrželo se: 1 
 I. Žalovičová, M. Šimonová  M. Fuxa 
 V. Matějková, J. Fliegel   
 M. Mynařík, T. Novák   
 E. Jelenová, T. Mařík   
Usnesení bylo schváleno. G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

10. Návrh na stanovení termínů a míst konání řádných veřejných zasedání Zastupitelstva Města 
Dubá v roce 2024 

Paní starostka – informuje zastupitele a přítomné občany o návrhu na stanovení termínů a míst konání řádných 
veřejných zasedání Zastupitelstva Města Dubá v roce 2024. 
 

Paní starostka – navrhuje zastupitelstvu stanovit data, časy a místa konání řádných veřejných zasedání 
Zastupitelstva Města Dubá v roce 2024. Veřejná zasedání se budou konat ve čtvrtek od 1700 hodin v termínech: 
18. ledna, 22. února, 21. března, 25. dubna, 23. května, 20. června, 19. září, 24. října, 21. listopadu a 19. prosince. 
Místo konání zasedání: Dubá, Dlouhá ulice čp. 86 (Klubový dům, zasedací místnost), s výjimkou termínů 25. dubna 
(ve Dřevčicích) a 24. října (v Deštné). 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k této záležitosti. K návrhu 
nebyly zastupiteli vzneseny žádné dotazy, připomínky či protinávrhy, občané se k záležitosti nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 10): 
 

Zastupitelstvo stanovuje na návrh paní starostky 
data, časy a místa konání řádných veřejných zasedání Zastupitelstva Města Dubá v roce 2024. Veřejná zasedání 
se budou konat ve čtvrtek od 1700 hodin v termínech: 18. ledna, 22. února, 21. března, 25. dubna, 23. května, 
20. června, 19. září, 24. října, 21. listopadu a 19. prosince. Místo konání zasedání: Dubá, Dlouhá ulice čp. 86 
(Klubový dům, zasedací místnost), s výjimkou termínů 25. dubna (ve Dřevčicích) a 24. října (v Deštné). 
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Výsledek hlasování o návrhu: pro schválení: 10 proti schválení: 0 zdrželo se: 0 
 I. Žalovičová, M. Fuxa   
 M. Šimonová, V. Matějková   
 J. Fliegel, M. Mynařík   
 T. Novák, E. Jelenová   
Usnesení bylo schváleno. T. Mařík, G. Garrihy   
______________________________________________________________________________________________________ 

 

11. Informace 

Paní starostka – informuje zastupitelstvo a občany o následujících záležitostech: 
 

Dokončené městské stavební akce 
Dubá, Luční – prodloužení kanalizace a rekonstrukce komunikace 
 

Paní starostka – informuje, že komunikace, kanalizace i vodovod jsou dokončeny, ještě zbývají drobné úpravy 
jako např. zatravnění a že sama nevěřila, že do konce roku se to vzhledem k počasí podaří stihnout. Firma žádala 
o prodloužení, nicméně paní starostka nekompromisně trvala na dodržení termínu, což se nakonec povedlo 
a i přes veškeré doprovodné komplikace vypadá ulice moc hezky. 
  

Paní Gabriela Garrihy – upozorňuje na schůdek, který vznikl přímo u vstupní branky do areálu Mateřské školy Dubá 
a ptá se, zda to takto bylo skutečně naprojektováno. 
 

Paní starostka – odpovídá, že si není jistá, který schod má paní zastupitelka na mysli a prosí o promítnutí fotografií, 
po jejichž přiblížení je zmíněný schod vidět. 
 

Paní Gabriela Garrihy – dodává, že už zde měli několik velmi nepříjemných pádů a že si myslí, že je to nebezpečné 
nejen pro malé děti, ale také pro dospělé, kteří si toho nevšimnou, navíc tudy jezdí maminky s kočárky a tento schod 
je pro ně problém. 
 

Paní starostka – konstatuje, že to je problém, naprosto to chápe, ale rozhodně se to nedá vyřešit zásahem 
do chodníku. Bude tedy třeba vymyslet řešení tak, aby se schod vyrovnal spíš ze strany uvnitř areálu školky. 
 

Pan Tomáš Novák – přemýšlí, zda stejný problém vznikl i u branky vedoucí ke knihovně a Klubu seniorů. 
 

Paní Gabriela Garrihy – je přesvědčená, že tam takový schod nevznikl, nebo si aspoň nevšimla, že by se tam úroveň 
terénu nějak výrazně změnila. 
 

Paní starostka – z fotografie nevidí, zda je i u druhé branky také nově takový schod, ale ujišťuje paní zastupitelku, 
že se na místo půjdou co nejdříve podívat. 
 

Pozvání na štědrovečerní bohoslužby v neděli dne 24. prosince 2023 od 16.00 hodin v kostele sv. Václava 
v Deštné, od 20.30 hodin v kostele Nalezení sv. Kříže v Dubé a od 22.00 hodin v kostele sv. Havla v Tuhani, 
a pozvání na vánoční bohoslužbu ve středu dne 27. prosince 2023 od 17.00 hodin v kapli sv. Jana Nepomuckého 
na Dražejově 
 

Pozvání na Hejtmanský den v Dubé ve středu dne 17. ledna 2024 (diskuse s občany od 17.00 do 18.00 hodin 
v obřadní síni radnice) 
 

Paní starostka – informuje, o tom, že 17. ledna 2024 se v Dubé bude konat Hejtmanský den, že při této příležitosti 
by ráda udělila panu Řeřichovi Cenu Města Dubá a dále zve všechny občany na setkání s panem hejtmanem 
v prostorách obřadní síně. 
 

Před ukončením tohoto bodu byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům vyjádřit se k těmto 
záležitostem. K záležitostem se zastupitelé vyjádřili, viz výše, občané se k záležitostem nevyjádřili. 
 

Návrh usnesení bod 11): 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí informace týkající se: 
– dokončených městských stavebních akcí: 
   Dubá, Luční, prodloužení kanalizace a rekonstrukce komunikace 
– pozvání na štědrovečerní bohoslužby v neděli dne 24. prosince 2023 od 16.00 hodin v kostele sv. Václava 
   v Deštné, od 20.30 hodin v kostele Nalezení sv. Kříže v Dubé a od 22.00 hodin v kostele sv. Havla v Tuhani, 
   a pozvání na vánoční bohoslužbu ve středu dne 27. prosince 2023 od 17.00 hodin v kapli sv. Jana Nepomuckého 
   na Dražejově 
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– pozvání na Hejtmanský den v Dubé ve středu dne 17. ledna 2024 (diskuse s občany od 17.00 do 18.00 hodin 
   v obřadní síni radnice)od 17.00 do 18.00 hodin v obřadní síni radnice) 
 

Poznámka: před zahájením tohoto bodu se omluvila a ze zasedání odešla zastupitelka paní Mgr. Veronika 
Matějková. 
 

Paní starostka – rozdala všem zastupitelům nástěnné kalendáře a popřála jim Hezké Vánoce. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

12. Diskuse 

Paní starostka – vyzývá zastupitele a občany k příspěvkům do diskuse. 
 

Pan Tomáš Novák – ptá se paní starostky na vzkaz poslaný prostřednictvím odborného lesního hospodáře 
Městských lesů Dubá pana Ing. Štveráčka. 
 

Paní starostka – konstatuje, že pan Ing. Štveráček za ní přišel s jistou žádostí a prosí pana zastupitele, aby jí situaci 
přiblížil. 
 

Pan Tomáš Novák – vysvětluje, že žádal v rámci ochrany pozemků vlastníků, tedy i města na referátu ochrany 
životního prostředí v České Lípě o povolení lovu invazivní zvěře za pomoci termovize a zaměřovačů v noci, a to podle 
zákona o obcích. Šel tedy za fundovanou osobou – panem Ing. Štveráčkem, který to i ocenil, ale při předání 
potřebných dokumentů mu bylo sděleno, že příště by bylo vhodné postupovat jinak. Podotýká, že mu paní starostka 
mohla zavolat, když čísla na sebe mají. 
 

Paní starostka – reaguje ve smyslu, že to určitě nebylo míněno tak, jak to bylo pochopeno, byla pouze překvapená, 
že o této věci nic neví, neboť je zvykem, že jsou s ní podobné žádosti předjednány. Vyjádřila tedy přání, aby si příště 
o podobných věcech pan zastupitel promluvil přímo s ní a ona nedostala jen zprostředkované informace a dodává, 
že určitě v tom nebylo nic osobního. Mrzí ji, pokud to tak vyznělo, ale zastává názor, že stejně tak, jako říká pan 
zastupitel, mohl i on jí zavolat a pobavit se s ní na toto téma. Podotýká také, že ji překvapilo, jak to spěchalo a nebyl 
čas to více probrat. 
 

Pan Tomáš Novák – konstatuje, že to tolik nespěchalo a že jej v pravdě nenapadlo zajít přímo za ní, neboť 
předpokládá, že vzhledem k tomu, že se nevěnuje myslivosti, není jí tato problematika příliš blízká a osobní zapojení 
starostky obce v tomto případě nebylo nutné. Dodává, že mu stačilo pouze získat podnět od odborného lesního 
hospodáře. 
 

Paní starostka – dodává, že žádost byla směřována na vlastníka pozemku a že statutárním zástupcem vlastníka 
je v případě města ona. Věří, že dotaz pana zastupitele zodpověděla a pro příště se nebrání jakékoliv diskuzi. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

Závěr zasedání 

Paní starostka – končí zasedání zastupitelstva v 1810 hodin. Děkuje panu tajemníkovi za přípravu zasedání, 
děkuje všem za pozornost a přeje hezký zbytek večera. Na závěr sděluje, že příští řádné veřejné zasedání 
zastupitelstva se uskuteční ve čtvrtek dne 18. ledna 2024 v 1700 hodin v Dubé. 
______________________________________________________________________________________________________ 

 

Přílohy zápisu 

1) Prezenční listina 
2) Zveřejněná informace o konání veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá podle ustanovení § 93 odst. 1 

zákona o obcích 
______________________________________________________________________________________________________ 

 
 



Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva Města Dubá č. 10/2023 ze dne 21. prosince 2023  stránka 15 

Vyhotovení a podepisování zápisu 

Zápis byl vyhotoven dne 5. ledna 2024 

 
Zapisovatel zápisu: paní Zuzana Martínková ………………………………………… 

 
Ověřovatelé zápisu: 

 
Pan Martin Mynařík dne ……………………………… ………………………………………… 

 
 
Paní Eva Jelenová dne ……………………………… ………………………………………… 

 
Místostarosta Města Dubá: 

 
Pan Martin Fuxa, DiS. dne ……………………………… ………………………………………… 

 
Starostka Města Dubá: 

 
Paní Ing. Irena Žalovičová dne ……………………………… ………………………………………… 


